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M. Javorek s M. Hrnčiarom s pohár-
mi za 2. miesto vo štvorhre, ktoré 
získali na tohtoročných majstrov-
stvách okresu.

Stolný tenis v Ľubeli má dlhoročnú tradíciu. V dedine, ktorá leží 
v južnej časti Liptovskej kotliny, sa hráva súťažne už od sezóny 
1978/1979. Súčasný Obecný stolnotenisový klub má 23 registro-
vaných hráčov, dva tímy žiakov a štyri družstvá dospelých. Pred 
dvanástimi rokmi sa v tamojšej partii udomácnil Martin Javo-
rek, ktorý patrí do základnej zostavy štvrtoligového A-mužstva. 

Martin Javorek 
Osobnosti stolného tenisu 

Začínal ako 7-ročný

Narodil sa v roku 1974 v Liptov-
skom Mikuláši, kde vyrastal, na-
vštevoval základnú školu a založil 
si tiež vlastnú rodinu. Najmenšia 
loptička mu učarovala už v útlom 
detstve. „K pingpongu som sa do-
stal vďaka dvom príbuzným, kto-
rí hrávali stolný tenis dlhé roky. 
Prvým bol mamin brat Pavol Ma-
teja a druhým môj bratranec Tibor 
Balco, ktorý je z Veternej Poruby. 
Popri nich som sa začal motať oko-
lo zelených stolov aj ja. Keď som 
mal sedem rokov prihlásil som sa 
na krúžok stolného tenisu v Oko-
ličnom, kde som hrával žiacku ligu 
až do pätnástich rokov.“

Tri roky vo Veternej Porube

Po prechode medzi dorastencov 
odišiel do Veternej Poruby, kde 
strávil tri sezóny, počas ktorých bol 

OSTK Ľubeľa 

oporou tímu hrajúceho ôsmu ligu. 
„Z Okoličného som už ako doras-
tenec prestúpil do Veternej Poruby, 
kde som okúsil mužskú súťaž a 
hrával som ju až do dovŕšenia do-
spelosti. Začínajúcu kariéru me-
dzi mužmi mi zastavila vojenčina 
a po návrate z nej som sa dlhých 
jedenásť rokov k stolnému tenisu 
nevrátil.“ 

Návrat k stolnému tenisu

Po viac ako desaťročnej odmlke sa 
k obľúbenému športu Martin Ja-
vorek predsa len vrátil. Obnovenú 
premiéru absolvoval v drese dnes 
už neexistujúceho  Sweedwoodu, 
kde bol nielen hráčom ale i jed-
ným z jeho zakladateľov. Nasledu-
júce tri sezóny pôsobil v  Dúbrave, 
kde napísal krásny príbeh.
„Po dlhej prestávke bez stolného 
tenisu sme sa zišli niekoľkí za-
nietenci a založili sme Swedwood 

Liptovský Mikuláš. S novovznik-
nutým klubom sme sa ihneď pri-
hlásili do ôsmej ligy. Prvá sezóna 
bola biedna na víťazstvá, čo nás 
však neodradilo a v nasledujúcom 
ročníku sme už skončili na peknom 
druhom mieste. Udržať kolektív 
bolo napriek všetkému ťažké a po 
dvoch sezónach sme činnosť klu-
bu ukončili. Hráči Swedwoodu sa 
rozpŕchli do iných klubov. Ja som 
zavítal do MŠO Dúbrava, kde som 
bol tri roky. V novom prostredí sa 
mi darilo, hneď skraja sme suve-
rénnym spôsobom vyhrali siedmu 
ligu a stali sme sa novým účastní-
kom najprestížnejšej súťaže okre-
su Liptovský Mikuláš. V Dúbrave 
sa k nám neskôr pridal Branislav 
Kubík, ktorý tam prišiel na hos-
ťovanie ako kmeňový hráč OSTK 
Ľubeľa. A práve on ma o rok neskôr 
prehovoril k prestupu do Ľubele, 
čo som vnímal ako nový impulz v 
športovom živote.“ 

Dvanásť sezón v Ľubeli 

Od sezóny 2010/2011 je súčas-
ťou OSTK Ľubeľa, kam prišiel 
plný elánu a odhodlania. Začínal 
v rezerve, no vďaka nárastu vý-
konnosti sa vyšvihol na jedného z 
lídrov A-družstva, kde zanecháva 
silnú stopu.
„Úvodný ročník v ľubeľskom klube 
nesplnil moje očakávania. Väčšinu 
sezóny som neodohral pre zdra-
votné problémy, druhým mínusom 
bolo naše vypadnutie z piatej ligy. 
Neskôr sa však ukázalo, že prechod 
do Ľubele bol veľmi dobrý a správ-
ny krok. 
Nasledujúce roky boli čoraz lepšie 

a časom prichádzali aj úspechy. 
Pamätám si postup do piatej ligy s 
„béčkom“ i niekoľko druhých a tre-
tích miest s týmto družstvom, za 
ktoré som hrával niekoľko rokov. 
Postupne som sa zlepšoval až som 
sa dostal do prvého tímu a s ním 
máme tiež niekoľko úspechov. Spo-
meniem viacero druhých priečok 
v piatej lige a postup do IV. ligy. V 
sezóne 2021/2022 sme boli nová-
čikom štvrtej ligy, kde sme boli až 
do jej predčasného ukončenia na 
peknom 3. mieste. V siedmich odo-
hratých stretnutiach sme dosiahli 
priaznivú bilanciu, keď sme štyri 
súboje vyhrali, jeden remizovali a 
dva prehrali.  Súťaž sme mali  pek-
ne rozbehnutú, lenže všetko poka-
zil covid. Pre nepriaznivú pande-
mickú situáciu sa ročník napokon 
ani nedokončil. 
Pozitívom bolo, že po anulovaní 
dlhodobých súťaží riadených kraj-
ským zväzom v Žiline, sme bez stol-
ného tenisu nezostali. Prihlásili 
sme sa do 1. ročníka Pohára KSTZ, 
čo bola náhradná súťaž, ktorú zor-
ganizoval krajský zväz ako náhra-
du za nedohraté ligy. Pohárovej 
súťaže  sa zúčastnilo 19 mužstiev 
od II. po IV. ligu a každý z účast-
níkov v nej odohral šesť zápasov. 
Nám sa síce podarilo vyhrať len je-
den z nich, no i napriek tomu sme si 


